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Interpelacja w sprawie bezpfatnej komunikacji miejskiej - wyt^czenie kasownikow

Tresc interpelacji:

Wnioskuj^ o wprowadzenie bezpfatnej komunikacji miejskiej w przypadku 

przekroczenia norm jakosci powietrza - smog.

Maj^c na uwadze zdrowie mieszkaiicow Piotrkowa Trybunalskiego postuluj^ 

o wprowadzenie bezpfatnej komunikacji miejskiej ze wzgledu na wystqpienie 

przekroczenia dopuszczalnych st^zeri zanieczyszczenia powietrza w dniu informacji 

o prognozie podanej przez Wojewodzki Inspektorat Ochrony Srodowiska.

Wzorem innych miast wnioskujp o rozwazenie mozliwosci wprowadzenia bezpfatnej 

komunikacji autobusowej w dni w ktorych wystapi efekt smogu.

Potfpis radnego
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